
 

Protokół nr X/24 

z sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VII kadencji 

odbytej w dniu 18 grudnia 2024 r. w godz. od 14.00 do 15.05 

w sali posiedzeń Starostwa Powiatowego w Jarocinie, p. 30 

 

*    *    * 

 
P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - otwieram obrady 10 Sesji Rady Powiatu Jarocińskiego VII 

kadencji zwołanej na wniosek Zarządu Powiatu. Witam Panie i Panów Radnych  oraz wszystkich 

zaproszonych gości. Informuję, na podstawie listy obecności, że na ogólną liczbę 19 radnych, 

w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy17 radnych. Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: Jacek Jędrzejak Skarbnik Powiatu, Ireneusz Lamprecht Sekretarz Powiatu 

oraz Tomasz Kuderski radca prawny. Stwierdzam wobec powyższego, że Rada jest władna do 

obradowania i podejmowania prawomocnych uchwał. Porządek obrad 10 sesji Rady Powiatu został 

Państwu podany w zawiadomieniach o zwołaniu sesji w programie e-sesja. Czy są jakieś uwagi do 

porządku obrad? Czy ktoś z państwa chciałby wnieść poprawki, uzupełnić porządek obrad? Rozumiem, 

że nie. W takim razie przechodzimy do realizacji przyjętego porządku obrad. 

Obecni: 

 

Ad. pkt. 2.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Przyjęcie protokołu z obrad IX sesji Rady Powiatu 

Jarocińskiego VII kadencji. Protokół z 9 sesji Rady Powiatu był wyłożone do wglądu w Starostwie 

Powiatowym, w Biurze Rady – p. 22 w godzinach urzędowania oraz udostępniony w programie esesja. 

Do dnia sesji nie wpłynęły do niego żadne poprawki i uzupełnienia. Stwierdzam, że Rada przyjęła 

protokół z obrad 9 sesji Rady Powiatu VII kadencji 

 

Ad. pkt. 3.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Sprawozdanie z działalności Zarządu Powiatu po IX sesji Rady 

Powiatu.  

 

P. M. Stolecki, Starosta - panie przewodniczący. To ja może w pierwszej kolejności mój głos przekażę 
pani Kasi Ficner, która wiem, że ma inne obowiązki, a chciała tutaj nas poinformować o zamówieniach 

publicznych. Pani Kasiu, oddaję pani głos.  

 

P. K. Ficner, Kierownik Referatu Zamówień Publicznych i Inwstycji - dzień dobry Szanowni Radni. 

Chciałam przedstawić informację dotyczącą udzielonych zamówień, właściwie zrealizowanych 

zamówień publicznych w okresie od 29 listopada tego roku do 17 grudnia, czyli do dnia dzisiejszego. 

Podniesienie poziomu cyberbezpieczeństwa w starostwie powiatowym w Jarocinie było podzielone na 7 

części. Poprzednio były omawiane wykonawcy, którzy wygrali poprzednie części, natomiast czwarta i 

siódma część została unieważniona. Kolejne postępowanie, jakie zostało ogłoszone w tym okresie to 

rozbudowa budowa wraz z częściowym wyposażeniem w ramach zadania inwestycyjnego pod nazwą 
rozwój infrastruktury kształcenia zawodowego w powiecie jarocińskim. I otwarcie było dzisiaj o 

godzinie 11. Może wspomnę z informacji z otwarcia. Mamy siedem oferentów, nam złożą oferty. 

Komisja jest oczywiście w trakcie oceny ofert. Oferta z najniższą ceną jest przedsiębiorstwa Cegiełki za 

osiem milionów sto piętnaście tysięcy dziewięćset dwadzieścia dziewięć i trzydzieści jeden groszy. 

Pozostałe, nie wiem czy czytać pozostałych referentów? Myślę, że nie. Na stronie internetowej już jest 



 

informacja z otwarcia ofert podejrzewam. Kolejny to remont ulicy Bolesława Chrobrego w Jarocinie. 12 

grudnia zostało wszczęte postępowanie. Ono było udzielone z wolnej ręki z uwagi na to, że w ramach 

umowy z wykonawcą były przewidziane roboty uzupełniające i z tego tutaj skorzystaliśmy. Kwota 

umowy to 138 tysięcy i remont ulicy Kościelnej w Żerkowie też wszczęte było 12 grudnia z wolnej ręki 

za 70 tysięcy i tutaj obydwie dwa zamówienia udzielono wykonawcy, panu Marzyńskiemu. Dziękuję 
bardzo.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - dziękuję bardzo. Czy do pani Kasi są jakieś pytania może? 

Rozumiem, że nie. Czy do pana starosty też są jakieś pytania? Rozumiem, że nie. Dziękuję. 
 

Ad. pkt. 4.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Sprawozdanie z działalności Przewodniczącego Rady Powiatu 

oraz Radnych po IX sesji Rady Powiatu. Przechodzimy w takim razie do punktu następnego, czwartego. 

Sprawozdanie z działalności przewodniczącego Rady Powiatu oraz radnych po dziewiątej sesji Rady 

Powiatu. 6 grudnia uczestniczyłem w uroczystościach 50-lecia Technikum Zespołu Szkół Przyrodniczo-

Biznesowych w Tarcach. Uroczystość oczywiście zgromadziła duże grono byłych nauczycieli, obecnych 

nauczycieli, byłych dyrektorów, obecnych dyrektorów, proszę Państwa. Oczywiście wśród 

zaproszonych gości byli także nasi radni. Bardzo dziękuję tym radnym, którzy mogli po prostu 

uczestniczyć, a także pojawili się byli absolwenci. Został też przekazany technikum nowy sztandar 

szkoły. 13 grudnia uczestniczyłem z kolei w przepięknym przedstawieniu muzycznym przedstawionym 

przez Zespół Szkół Specjalnych pod tytułem Gwiazdko Betlejemska prowadź nas. I muszę państwu 

powiedzieć, że byłem pod wrażeniem, bo sam spektakl został wyreżyserowany przez nauczycieli. 

Wykonawcami i zespołem muzycznym byli nauczyciele, ale także aktorami byli uczniowie. Także 

naprawdę przepiękne, bym powiedział, tu przedstawienie. Każdy był poruszony. Później jeszcze 

oczywiście był Gwiazdor. Tu Lajonsi po prostu przekazali szereg prezentów właśnie do wszystkich 

dzieci naszego zespołu szkół specjalnych. 15 grudnia uczestniczyłem w uroczystej mszy świętej w 

kościele świętego Marcina za ojczyznę i ofiary represji w wyniku wprowadzenia 13 grudnia 1981 roku 

stanu wojennego. Po mszy zostały złożone kwiaty pod pomnikiem Solidarności. Liczne grono 

uczestników i kombatantów, można powiedzieć, z tego okresu zaproszono właśnie na poczęstunek do 

kawiarni. Tyle z mojej strony. Czy ktoś z państwa radnych chciałby też jeszcze zabrać głos w tej sprawie? 

Rozumiem, że nie. Dziękuję bardzo. 

 

Ad. pkt. 5.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2025- 2030. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu – Szanowni państwo, jeżeli chodzi o wieloletnią prognozę 
finansową powiatu jarocińskiego na lata 2025-2030. Projekt został przedłożony Wysokiej Radzie, został 

też przegłosowany czy zaopiniowany przez poszczególne komisje. Został też przedłożony Regionalnej 

Izbie Obrachunkowej w Poznaniu. I dlatego tutaj chciałem przedstawić już tak pokrótce założenia tego 

WPF-u. Tak jak mówiłem, został ten projekt zaopiniowany przez poszczególne komisje Rady Powiatu 

jarocińskiego oraz Regionalną Izbę Obrachunkową w Poznaniu. No przede wszystkim WPF musi 

spełniać wskaźniki, to są dwa najważniejsze, czyli wskaźnik w zakresie nadwyżki operacyjnej oraz spłaty 

zobowiązań i te wskaźniki są spełnione. W naszym WPFie nadwyżka operacyjna to jest zdolność 
samorządu do spłaty zobowiązań oraz do inwestycji i ten wskaźnik jest spełniony w każdym roku trwania 

prognozy, czyli w latach 2025 aż do roku 2030. Graficznie wyniki w zakresie nadwyżki operacyjnej 



 

przedstawia poniższy wykres. Tak jak widzimy dochody bieżące są wyższe niż wydatki bieżące i tak 

odpowiednio w poszczególnych latach wynoszą od 14 do prawie 15 milionów rocznie, czyli tak ogólnie 

mówiąc są to dosyć wysokie nadwyżki operacyjne dla naszego powiatu bardzo bezpieczne. Kolejny 

wskaźnik to jest wskaźnik spłaty zobowiązań. To jest relacja spłat zobowiązań przez samorząd w danym 

roku budżetowym do dopuszczalnego limitu spłaty zobowiązań. Ten wskaźnik również przez samorząd 

powiatowy Jarociński jest spełniany w każdym roku trwania prognozy. I tutaj graficznie macie Państwo 

przedstawione jak ten wskaźnik spłaty wygląda. Powiat spłaca w poszczególnych latach prognozy te 

spłaty, te obciążenia są zaznaczone w czerwonych prostokątach, natomiast możliwości jeszcze spłaty 

zobowiązań przedstawiają zielone słupki. Jak widzimy jest to kilkakrotność obecnie regulowanych 

zobowiązań, także ten wskaźnik spłaty zobowiązań też jest zachowany i jest on jeszcze bardzo, bardzo 

tutaj wysoki i jeszcze mamy dużą tutaj przestrzeń do regulowania przez nasz powiat zobowiązań. Jeżeli 

chodzi o zadłużenie powiatu, kwotę długu, Zadłużenie powiatu kończy się w roku 2026, kończą się spłaty 

obligacji oraz kończą się spłaty kredytów, dlatego wykres tak jak widać jest tutaj do 2026 roku, chociaż 
sama prognoza jest do 2030, dlatego że do 2030 roku powiat udzielił poręczeń spółce szpitalnej, 

wszystkie te poręczenia są zobrazowane na wykresie, co roku, aż do roku 2030, powiat będzie 

zabezpieczał, odpowiednio rezerwował środki na ewentualne spłatę poręczeń. W przyszłym roku jest to 

kwota ponad 3,5 mln zł, a potem stopniowo wartości poręczeń będą się zmieniały. Poręczeń nie wlicza 

się do długu, ale one obciążają wskaźniki obsługi zadłużenia i łącznie te wydatki na poręczenia w latach 

2025-2030 to jest kwota ponad 8 milionów złotych. Może jeszcze przypomnę pokrótce co to były za 

zadania. W roku 2013 powiat poręczył szpitalowi obligacje, łącznie w kładzie 5 milionów złotych. To 

są jeszcze takie obciążenia w tej chwili. Łącznie jeszcze zostało 5 milionów ponad złotych na nadbudowę 
budynku szpitala etap drugi w roku 2017. Kredyt na nadbudowę budynku szpitala to jest jeszcze 800 

tysięcy. W roku 2020 kredyt na finansowanie zobowiązań wymagalnych pozostały jeszcze 257 tysięcy. 

I w bieżącym roku 2 miliony na kredyt w rachunku bieżącym debetowy, czyli łącznie ponad 8 milionów 

złotych mamy zapisane jeszcze w poręczeniach w UPF. Podsumowując, sytuacja finansowa powiatu 

lecińskiego jest bardzo stabilna, wskaźniki obsługi zadłużenia nie są zagrożone i pomimo tych 

udzielonych kredytów, poręczeń, zadłużenie powiatu jest nieznaczne i wskaźniki są prawidłowe. Oprócz 

tego w załączniku numer dwa macie Państwo wymienione przedsięwzięcia wieloletnie. W tej chwili 

będzie zapisanych 28 przedsięwzięć, z czego kontynuowanych będzie 27, a rozpoczynane będzie jedno 

przedsięwzięcie w przyszłym roku. Są też przedłożone do WPF-u autopoprawki. Ja tutaj przedstawiłem 

też graficznie, jak wygląda sytuacja, jeżeli chodzi o wskaźniki. Nadwyżka operacyjna, jak Państwo 

widzicie, po autopoprawkach też jest tutaj spełniona, jest zachowana. Te wartości się nieznacznie 

zmieniły i podobnie wskaźnik spłaty zobowiązań, po autopoprawkach też tutaj, jak widać, jest 

zachowany i prawidłowy. Też te wskaźniki w jakiejś tutaj dużej korekcie nie uległy zmianie. Dziękuję 
bardzo za uwagę. 
 

Ad. pkt. 6.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej o 

projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu - Szanowni państwo, powiat Jarociński otrzymał uchwałę składu 

orzekającego RIO w osobach przewodniczący Dorota Wierzbicka, członkowie Małgorzata Łuczak, 

Agnieszka Ząbczyńska. Jest to opinia w sprawie wyrażenia opinii o projekcie wieloletniej prognozy 

finansowej powiatu Jarocińskiego na lata 2025-2030. Całą opinię macie państwo załączoną do 

materiałów i opinia o projekcie przedłożonym przez zarząd powiatu o projekcie WPF-u RIO wyraziło 

opinię pozytywną. Dziękuję. 



 

Ad. pkt. 7.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Przedstawienie opinii Komisji Budżetu i Rozwoju. 

 

P. K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju – Panie przewodniczący, Wysoka 

Rado, Komisja Budżetu i Rozwoju w dniu 5 grudnia tego roku w obecności na posiedzeniu wszystkich 

przewodniczących pozostałych stałych Komisji Rady Powiatu pozytywnie zaopiniowała projekt 

wieloletniej prognozy finansowej powiatu. Dziękuję. 
 

Ad. pkt. 8.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich 

przegłosowanie. Proszę państwa, chciałem przypomnieć, że prace nad autopoprawkami i dyskusje były 

przeprowadzone już we wszystkich komisjach. Myślę, że państwo to potwierdzą. I zostały zaopiniowane 

bez żadnych zastrzeżeń. Czy ktoś z państwa miałby jeszcze jakieś uwagi w tym zakresie? Rozumiem, że 

nie. Dziękuję. W takim razie proszę o przegłosowanie wniesionych wszystkich autopoprawek. Proszę 
Radę w tym zakresie o przegłosowanie. Proszę o uruchomienie głosowania w systemie esesja.  

 

Głosowano w sprawie: Autopoprawki do WPF. 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (17)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - Kaźmierczak, Elżbieta 

Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak 

BRAK GŁOSU (2)Stanisław Martuzalski, Maciej Zegar 

 

Ad. pkt. 9.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2025 - 2030 wraz z uzasadnieniem. Podejmujemy uchwałę w 

sprawie ustalenia wieloletniej prognozy finansowej powiatu jarocińskiego na lata 2025-2030 wraz 

z uzasadnieniem. Proszę o przegłosowanie. Uruchamiamy system esesja. 17 głosów za. Projekt uchwały 

został przyjęty. 

Głosowano w sprawie:Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Jarocińskiego na lata 2025 - 2030 wraz z uzasadnieniem. 

Wyniki głosowaniaZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:ZA (17)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - Kaźmierczak, Elżbieta 

Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak BRAK GŁOSU (2)Stanisław 

Martuzalski, Maciej Zegar 

Ad. pkt. 10.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia 

budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2025r. wraz z uzasadnieniem. Poproszę pana skarbnika o prezentację. 
 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu - Szanowni Państwo, jeżeli chodzi o projekt budżetu powiatu 

jarocińskiego na rok 2025, też mam przygotowaną prezentację, ponieważ sam projekt został przedłożony 



 

Wysokiej Radzie, zaopiniowany przez poszczególne komisje. zaopiniowany przez, również przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową. I w tym pierwotnym brzmieniu projektu dochody ogółem powiatu 

jarocińskiego zaplanowano na kwotę 152 miliony 150 tysięcy złotych, w tym dochody majątkowe blisko 

6 milionów złotych, a dochody bieżące ponad 146 milionów złotych. Wydatki ogółem mają wynieść 
prawie 149 milionów złotych, z czego wydatki majątkowe prawie 17 milionów złotych, wydatki bieżące 

ponad 132 miliony złotych. Będą również przychody w przyszłorocznym budżecie, to jest kwota 643 

tysiące. Na tą kwotę składają się spłacone przez szpital powiatowy w Jarocinie udzielone w latach 

ubiegłych pożyczki. Wpłynie do budżetu 419 tysięcy w przyszłym roku. Mamy też środki do rozliczenia 

z rachunku Europejskiego Funduszu Społecznego. To jest zadanie realizowane przez ZSP numer dwa, 

wieloletnie fachowcy z ZSP na rynku europejskim. Kwota na rachunku bankowym 224 tysiące złotych 

i to będą przychody, które będą współfinansować przyszłoroczny budżet. Jeżeli chodzi o rozchody 

dotyczą one spłat zobowiązań powiatu wynikających z wyemitowanych obligacji w latach 2015-2017 

oraz zaciągniętych kredytów w latach 2018-2021 i 2023. Łączna kwota do spłaty to jest 3 miliony 840 

tysięcy złotych. Struktura dochodów na rok 2025 przedstawia graficznie właśnie ten slajd. Tak jak 

widzimy w związku ze zmianą ustawy o dochodach JST znacznemu zwiększeniu uległy w powiecie 

jarocińskim również dochody z PIT-u. One będą wynosiły ponad 42 procent. dochody z CIT-u około 

5%, uzupełnienie subwencji ogólnej ponad 27%, czyli widzimy, że ten budżet będzie w trzech czwartych 

finansowany poprzez PIT, CIT i subwencję oraz tak jak w latach ubiegłych pozostałe dochody 

wynikające z dotacji, z dochodów własnych poszczególnych jednostek i oczywiście dochody majątkowe, 

czyli środki otrzymane na wydatki inwestycyjne. Jeżeli chodzi o strukturę rodzajową wydatków w roku 

2025 to najwięcej w tych wydatkach oczywiście stanowią, jak w każdym budżecie, wynagrodzenia. Jest 

to około 62 procent. Wydatki statutowe związane z utrzymaniem jednostek około 15 procent. Wydatki 

oczywiście inwestycyjne, dotacje, świadczenia, programy unijne, poręczenia i obsługa długu. Gdybyśmy 

spojrzeli na tą strukturę wydatków ze względu na cele, na jakie są środki przeznaczone, to tutaj blisko 

równo połowa budżetu to są wydatki na edukację. Duży stopień wydatków to są też środki na pomoc i 

politykę społeczną. Z kolei są też wydatki na drogi, wydatki na administrację, wydatki na pieczę 
zastępczą i rodzinę, wydatki na bezpieczeństwo publiczne, na kulturę fizyczną i sport oraz oczywiście 

wydatki na ochronę środowiska, rolnictwo, leśnictwo i bezpieczeństwo. Jeżeli chodzi o wyniki tego 

budżetu, to na moment uchwalania jest przewidziana nadwyżka budżetu. Wyniesie ona 3 miliony 200 

tysięcy złotych. Wynika z tego, że jest więcej dochodów niż wydatków i ta nadwyżka zostanie 

przeznaczona na finansowanie spłat kredytów i obligacji. Mamy również nadwyżkę operacyjną, o czym 

mówiłem przy okazji WPF-u, czyli tutaj też ten wymóg ustawowy jest spełniony. Ta nadwyżka 

operacyjna wynika z tego, że jest więcej dochodów bieżących niż wydatków bieżących i wynosi ona 

blisko 14 milionów złotych. Zostały też przedłożone Wysokiej Radzie i poszczególnym komisjom i 

zaopiniowane autopoprawki do budżetu roku 2025 z racji takiej, że część zadań inwestycyjnych zostanie 

przesunięta na rok 2025 z czego wynikają oczywiście finansowanie tych wydatków przede wszystkim z 

Polskiego Ładu, ale również wydatkowanie i płatności za poszczególne inwestycje, które zostają 
przesunięte na rok przyszły. Jeżeli chodzi o dochody, to kwota zwiększenia dochodów wyniesie blisko 

13 milionów 600 tysięcy złotych. W podobnej wartości będzie kwota wydatków i ta różnica, czyli milion 

złotych brakujący będzie sfinansowany z przychodów, które będą pochodziły z lokat na rachunkach 

bankowych, ponieważ taką lokatę utworzymy jeszcze w tym roku, która będzie rozwiązana w roku 2025, 

czyli przejdzie na przyszły rok i po stronie przychodów sfinansuje nam autopoprawki, sfinansuje nam 

budżet. Myślę, że warto też powiedzieć o autopoprawkach, bo te kwoty są znaczne i dlatego po 

dokonaniu i przegłosowaniu przyjęciu autopoprawek dochody powiatu znacznie się zwiększą. Wyniosą 
ogółem 160 prawie 6 milionów złotych. Z tego dochody majątkowe to będzie 19 milionów, dochody 

bieżące 147 milionów. Wydatki ogółem również się zwiększą, wyniosą blisko 164 miliony złotych, z 



 

czego wydatki majątkowe prawie 31 milionów, a wydatki bieżące blisko 133 miliony. Zwiększą się 
również przychody powiatu, tak jak mówiłem o ten milion złotych i wyniosą po zmianach milion sześćset 

czterdzieści trzy tysiące złotych. Będą finansowane oprócz spłat pożyczek, oprócz środków z funduszu 

społecznego również lokatą w wysokości miliona złotych. Automatycznie poprzez te wszystkie zmiany 

nastąpi zmiana struktury wydatków. Tutaj wynagrodzenia będą stanowiły 56 procent, wydatki 

majątkowe prawie 19 procent, a pozostałe wydatki pozostaną w tych wartościach zbliżonych jak przy 

pierwotnym projekcie. Natomiast, jeżeli chodzi o cele, na jakie zostaną przeznaczone wydatki, to tak jak, 

tak jak uprzednio już była mowa, edukacja, tu będzie nieco niższy wskaźnik, wyniesie on 47 procent. No 

i oczywiście wydatki na drogi, wydatki na pomoc, politykę społeczną, wydatki na administrację, 
bezpieczeństwo publiczne, jak również rodzinę, rolnictwo, leśnictwo i łowiectwo zgodnie z wykresem. 

Takie wydatki na drogach powiatowych finansowane zarówno z Polskiego Ładu, jak i ze środków 

powiatu są następujące, czyli droga przebudowa drogi Jaraczewo-Gola-Niedźwiady ponad 11,5 mln zł 

do budowa chodników blisko milion sześćset tysięcy złotych, dobudowa ścieżek ponad milion czterysta 

tysięcy, przebudowa drogi polegająca na dobudowie drogi rowerowej na odcinku Żerków-Raszewy 

milion sto tysięcy złotych, dobudowa chodników dwa miliony sto sześćdziesiąt cztery tysiące złotych, 

przebudowa dróg w Żerkowie dwa miliony złotych, przebudowa ulicy Dworcowej w Górze milion sto 

tysięcy, dokumentacje projektowe milion złotych, odwodnienie ulicy Siedlemińskiej w Jarocinie trzysta 

tysięcy, Stęgosz, Chrzan, przebudowa drogi osiemset tysięcy i przejście dla pieszych w Cielczy na ulicy 

Jarocińskiej dziesięć tysięcy siedemset. Oprócz tego mamy również wydatki inwestycyjne w oświacie, 

na modernizację pracowni w Zespole Szkół Przyrodniczo-Biznesowych w Tarcach 65 tysięcy złotych, 

wykonanie przyłącza elektroenergetycznego przy zespole szkół numer dwa 20 tysięcy, klimatyzacja auli 

pokoju nauczycielskiego w liceum 37 tysięcy i warsztaty, które będą budowane, przebudowane przy 

zespole szkół numer dwa. blisko 4 miliony 700 tysięcy złotych. Dużą grupę wydatków będą stanowiły 

wydatki na ochronę zabytków w przyszłym roku. 465 tysięcy ponad to jest na prace konserwatorskie, 

restauratorskie w Kościele pod wezwaniem świętego Andrzeja Apostoła w Golinie i 600 tysięcy do 

kościoła w Magnuszewicach na remont zabytkowego kościoła wraz z dzwonnicą. Jeżeli chodzi o szpital 

powiatowy w Jarocinie, środki zapisane w projekcie budżetu To jest 3,5 miliona na poręczenia kredytów, 

obligacji. 1,1 mln wkład własny, dotacja, ponieważ szpital będzie ubiegał się o środki unijne na ZOL, na 

przebudowę tych pomieszczeń po oddziale wewnętrznym. i sześćdziesiąt siedem tysięcy na wkład 

własny związany z zabezpieczeniem funkcjonowania projektu, w którym powiat wraz ze szpitalem 

uczestniczą realizowanego przy współpracy z Urzędem Marszałkowskim o dotyczącego cyfryzacji 

szpitala. Czyli łącznie jest to ponad cztery miliony siedemset tysięcy złotych. To są najważniejsze 

informacje o budżecie i autopoprawkach. Dziękuję bardzo. 

 

P. M. Stolecki, Starosta - Chciałem przede wszystkim podziękować panu skarbnikowi za tę prezentację. 
Szanowni państwo, jak już wiemy, Regionalna Izba Obrachunkowa wyraziła swoją ocenę pozytywną, 
co do projektu budżetu. Tak samo projekt budżetu był opiniowany przez wszystkie nasze komisje stałe i 

również tutaj nie było głosów negatywnych. Także pani Jacku, dziękuję panu w szczególności i całemu 

Wydziałowi Finansów, bo w tym okresie macie tutaj wzmożoną pracę i zawsze pan tutaj też czuwa. 

Zawsze te apetyty są duże, ale pan skarbnik tutaj pilnuje tych finansów i naprawdę, Jacku, Bardzo 

jesteśmy ci wdzięczni, że co roku tę całą procedurę budżetową z nami przeprowadzasz. A państwu 

radnym za chwilę, tak naprawdę jak dojdziemy do punktu już głosowania jako Rada, to mam nadzieję, 
że tutaj dzisiaj uda nam się ten budżet uchwalić. Będzie też moment na pewno na dyskusję, gdzie 

będziemy mogli podyskutować. Tak że dziękuję bardzo. 

 

 



 

Ad. pkt. 11.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Przedstawienie opinii Komisji Stałych. 

 

Radny K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rada, Komisja 5 grudnia tegoż roku na naszym posiedzeniu w obecności Przewodniczących Komisji 

Stałych Rady Powiatu pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu wraz z autopoprawkami. Dziękuję.  
 

Radny A. Maciejowski, Przewodniczący Komisja Edukacji i Kultury - Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Komisja Edukacji i Kultury w dniu 26 listopada sześcioma głosami pozytywnie 

zaopiniowała projekt uchwały budżetu. Dziękuję.  
 

Radna M. Bierła Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Panie przewodniczący 

Wysoka Rado Komisja Zdrowia powiatu jarocińskiego na swoim posiedzeniu w dniu 25 listopada tego 

roku pozytywnie sześcioma głosami za, przy jednym głosie wstrzymującym się pozytywnie 

zaopiniowała przedłożony projekt budżetu powiatu na 2025 rok w zakresie działania komisji. Dziękuję  
 

Radny T. Bandyk, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - Panie 

przewodniczący, Wysoka Rado, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Dziękuję bardzo. 

 

Ad. pkt. 12.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej: o 

projekcie budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2025 rok, o możliwości sfinansowania deficytu przez Powiat 

Jarociński. 

 

P. J. Jędrzejak, Skarbnik Powiatu - Szanowni państwo, jeżeli chodzi o Regionalną Izbę 
Obrachunkową w Poznaniu, otrzymaliśmy uchwałę składu orzekającego w osobach przewodniczący 

Dorota Wierzbicka, członkowie Małgorzata Łuczak, Agnieszka Ząbczyńska. Jest to uchwała z 3 grudnia 

2024 roku, numer 141. I opinia brzmi, że wyraża o przedłożonym przez zarząd powiatu jarocińskiego o 

projekcie uchwały budżetowej na 2025 rok w opinię pozytywną z uwagą w punkcie 2.1. Cała opinia jest 

załączona do materiałów sesyjnych, możecie się państwo z nią zapoznać. Jeżeli chodzi o zarząd, to zarząd 

uwzględnił tutaj uwagę wniesioną w punkcie rzymskim 2.1 i zostały one w autopoprawkach 

wprowadzone. Dziękuję. 
 

Ad. pkt. 13.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Przedstawienie wraz z uzasadnieniem stanowiska Zarządu 

Powiatu w sprawie opinii Komisji, opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej i wniosków budżetowych 

radnych. 

 

P. M. Stolecki, Starosta - Szanowni państwo, w tym punkcie macie tutaj informację, jeżeli chodzi o 

wnioski składane przez naszych poszczególnych radnych. Także myślę, że tutaj też odpowiedzi do 

państwa dotarły, więc no nie będę tego tak naprawdę odczytywał w stosunku do której osoby, jak się 
ustosunkowaliśmy, bo państwo tak naprawdę po przeczytaniu materiałów to wiedzą i też oczywiście 

otrzymali odpowiedź od nas ze starostwa. Dziękuję. 
 

 



 

Ad. pkt. 14.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich 

przegłosowanie. Proszę państwa, jeszcze jest dyskusja nad wniesionymi autopoprawkami i ich 

przegłosowanie. Ja chciałem przypomnieć, że jeśli chodzi o wszystkie komisje, komisje wypowiedziały 

się w tym zakresie. Czy są stanowiska klubów? Czy któryś z klubów chciałby przedstawić swoje 

stanowisko? Rozumiem, że nie. Wydaje mi się, że po prostu wszystko zostało jasno i czytelnie 

przedstawione, proszę państwa. 

Ad. pkt. 15.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej. I w ten 

sposób doszliśmy do głosowania nad projektem uchwały budżetowej. Z autopoprawkami oczywiście, 

proszę państwa. Także prosiłbym o przegłosowanie projektu uchwały. Proszę o uruchomienie 

głosowania w systemie esesja. Dyskusja, dyskusja jeszcze. Dobrze, proszę państwa, w takim razie 

otwieram dyskusję, jeśli państwo chcą zabrać głos, bo myślałem, że po prostu szybciej będzie dobrze. 

Proszę bardzo. 

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - To jest najważniejsza uchwała roku, więc chyba dyskusja się 
należy. Ja mam tylko jedno pytanie, bo jeśli chodzi o nasze wnioski, to tutaj mamy listę, ile zostało 

przyjętych, ile nie. Bardzo dziękuję za to szczegółowe ujęcie. Natomiast mam pytanie do pana starosty i 

do zarządu. Ile w ogóle wpłynęło wniosków do budżetu i ile z nich znalazło się w budżecie? I od jakich, 

nie wiem, czy to od usług fizycznych? W skrócie może taka informacja.  

P. M. Stolecki, Starosta - Pani radna, dokładnie ile wpłynęło? Nie wiem, ale myślę, że około dwustu 

tych wniosków wpłynęło. Oczywiście te wnioski się też bardzo często powtarzają. Ile dokładnie do 

budżetu trafiło z tych wniosków, to też nie jestem dzisiaj tak naprawdę w stanie pani odpowiedzieć, ale 

sporo tak naprawdę tutaj wniosków mieszkańców realizujemy. Słuchajcie, Generalnie ciężko jest też 
policzyć kwoty, jakie mają mieszkańcy oczekiwania, bo nie każdy też potrafi właściwie je ocenić i wcale 

się nie dziwię, więc czasami te kwoty są nad wyrost na pewno zapisane, a czasami na przykład ktoś 
myśli, że 3 km drogi to będzie gdzieś około 100 tysięcy złotych. No ciężko mi tak naprawdę, Panie 

Gosiu, teraz odpowiedzieć. Mogę to sprawdzić i mogę oczywiście po sesji dokładnej odpowiedzi tutaj 

udzielić, jeżeli Pani sobie tak życzy, ale konkretnie dzisiaj Pani na pewno tutaj nie odpowiem, ale myślę, 
że jeżeli chodzi o poziom inwestycji we wnioskach, Myślę, że byśmy musieli w budżecie mieć spokojnie 

ponad 60, 70, 80, a może 100 milionów złotych większy budżet, żeby tak naprawdę te wszystkie wnioski 

zaspokoić. Dziękuję bardzo.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Czy są jeszcze jakieś pytania ze strony radnych? Rozumiem, 

że nie. Proszę państwa, w takim razie przechodzimy do przegłosowania projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia budżetu powiatu jarocińskiego na rok 25. Oczywiście z wszystkimi autopoprawkami. Proszę 
o uruchomienie i głosowanie w systemie esesja. Na dziewiętnaście radnych mamy osiemnaście głosów 

za. Projekt uchwały został, proszę państwa, przyjęty przez Wysoką Radę. Bardzo dziękuję. 

Głosowano w sprawie: Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej wraz z autopoprawkami. 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (18)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 



 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak BRAK 

GŁOSU (1) Maciej Zegar 

 

Ad. pkt. 16.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie przyjęcia Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2025-2027. Proszę o 

opinie Komisji. 

Radny K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rada, Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radna M. Bierła Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Panie przewodniczący 

Wysoka Rado Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - czy ktoś z państwa ma jakieś pytania? Uważam, że jeśli chodzi 

o ten projekt, został bardzo szeroko przedstawiony na wszystkich komisjach, także nawet na komisji 

rolnictwa, więc myślę, że wszyscy mają wiedzę w tym zakresie. Dziękuję państwu. Przechodzimy w 

takim razie do przegłosowania projektu uchwały. Głosujemy w systemie sesja.  

 

Głosowano w sprawie:Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie przyjęcia 

Powiatowego Programu Rozwoju Pieczy Zastępczej na lata 2025-2027. 

Wyniki głosowaniaZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne:ZA (18)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar WojtkowiakBRAK 

GŁOSU (1)Maciej Zegar 

 

Ad. pkt. 17.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pod firmą: „Szpital Powiatowy  w Jarocinie” 

Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Jarocinie, pokrycia powyższego kapitału 

zakładowego wkładem pieniężnym oraz objęcia przez Powiat Jarociński wszystkich nowoutworzonych 

udziałów w Spółce. Proszę o opinie Komisji. 

Radny K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rada, Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Radna M. Bierła Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Panie przewodniczący 

Wysoka Rado Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała przedłożony projekt uchwały. 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa chciałby zabrać głos w 

sprawie tej uchwały? Proszę bardzo, pani Kaźmierczak.  

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - na komisji rozmawialiśmy o tym, że będzie przedstawiciel 

szpitala się wypowiadał w tej kwestii.  



 

P. M. Stolecki, Starosta - Tak, miał być dyrektor medyczny, też pani przewodnicząca rozmawiała z 

nim, poinformował dzisiaj panią Martę, że jest chory. Podejrzewaliśmy, że może oddeleguje panią 
Księgową, tylko wiemy, że pani Księgowa też codziennie nie jest w szpitalu i tutaj pani Marta informuje, 

że już sprawdziła, nie mogła przyjechać? To jest odpowiedź na to pytanie. Pani Gosiu, na szybko tutaj 

przeliczyłem. Jeżeli chodzi o te wnioski, to 340 wniosków wpłynęło w tym, że bardzo dużo było 

powtarzających się, czyli takich powiedzmy indywidualnych, pojedynczych było około 200. Dziękuję 
bardzo.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Proszę państwa, ja myślę, że do sprawy szpitala i tak będziemy 

wracać na bieżąco, a przypominam sobie, że w styczniu już wrócimy w dość w szerokim zakresie. Proszę 
bardzo.  

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - Ale dzisiaj mamy im pół miliona dać. I nie mogę, bo mnie 

nie ma. No przykro mi, ale trochę to słabo. Oczywiście państwo przegłosują, żeby przekazać te pieniądze. 

Natomiast sposób traktowania wysokiej rady przez zarząd szpitala, dyrektorów i nawet panią księgową 
jest karygodny moim zdaniem. Karygodny.  

 

P. M. Stolecki, Starosta - No, też jesteśmy rozczarowani, bo liczyliśmy, że ktoś będzie. Jednak no tutaj, 

jeżeli mam informację, że przebywa osoba, która miała być na zwolnieniu lekarskim, no nie będziemy 

tutaj podważali. No niestety będziemy musieli uzbroić się w cierpliwość i te pytania, które dzisiaj 

chcieliśmy zadać, zadamy w styczniu.  

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - Mamy jedno narzędzie do dyscyplinowania szpitala, to jest 

głosowanie. I ja rekomenduję państwu, żebyście zagłosowali zgodnie z tym, co się dzisiaj wydarzyło, 

czyli wszyscy nas całkowicie olali. To może też powinniśmy tak zrobić. Dziękuję bardzo.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Proszę państwa, przechodzimy w takim razie do głosowania, 

jeśli chodzi o projekt uchwały w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego spółki pod firmą Szpital 

Powiatowy. Proszę uruchomić głosowanie w systemie esesja. Dziękuję bardzo. Wysoka Rada 

zagłosowała 16 radnych za, przeciw dwie osoby. Projekt uchwały został przez Wysoką Radę przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

podwyższenia kapitału zakładowego Spółki pod firmą: „Szpital Powiatowy  w Jarocinie” Spółka z 

ograniczoną odpowiedzialnością z siedzibą w Jarocinie, pokrycia powyższego kapitału zakładowego 

wkładem pieniężnym oraz objęcia przez Powiat Jarociński wszystkich nowoutworzonych udziałów w 

Spółce. 

Wyniki głosowania ZA: 16, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne:ZA (16) Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Karol Matuszak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, 
Waldemar Wojtkowiak PRZECIW (2) Stanisław Martuzalski, Małgorzata Niestrawska – Kaźmierczak 

BRAK GŁOSU (1) Maciej Zegar 

 

 



 

Ad. pkt. 18.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej. Proszę o opinię Komisji. 

 

Radny K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rada, Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady – głosujemy, proszę państwa za pomocą urządzeń 
elektronicznych w systemie Esesja. Proszę o naciśnięcie odpowiedniego przycisku. Kto jest „za” 

podjęciem uchwały? Kto jest „przeciw”? Kto „się wstrzymał” od głosu? W głosowaniu brało udział 18 

radnych. 

Stwierdzam, że uchwała została przez Wysoką Radę podjęta. 
 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie 

przyjęcia zadania z zakresu administracji rządowej. 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne:ZA (18)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak BRAK 

GŁOSU (1) Maciej Zegar 

 

Ad. pkt. 19.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie planów pracy stałych Komisji Rady Powiatu Jarocińskiego na 2025 rok. Proszę państwa, tu 

chciałem zasygnalizować jedną rzecz, że jeśli chodzi o Komisję Zdrowia, nastąpiły zmiany terminów. 

Tu na wniosek po prostu pani radnej, pani Kazimierczak.  

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - Nie zostało ujęte.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Nie zostało ujęte, ale najpierw, proszę tak, ale proszę państwa, 

najpierw muszę to zasygnalizować, proszę państwa, dlatego, że później w punkcie 20 jeszcze będziemy 

głosowali. Już każda komisja po prostu odnośnie tego zagłosuje jeszcze. Także nie ma tu żadnego 

problemu, ale w każdym razie, dopóki państwo tu nie wyrażą zgody na tą zmianę, to ja nie przegłosuję 
tego projektu uchwały, więc dlatego też najpierw muszę poinformować Wysoką Radę, że taka zmiana 

następuje, a dopiero wtedy przegłosujemy, proszę państwa. Dlatego też będzie zmiana. Jeśli chodzi o 

zakresie Komisji Zdrowia, będzie dotyczył sytuacji finansowej szpitala z naszej spółki i będzie to 

przeniesione na styczeń. Także w styczniu będzie to rozpatrywane na Komisji Zdrowia. Drugi termin 

będzie dotyczył stanu finansowego domu dziecka. i przeniesiemy to z miesiąca grudnia na miesiąc 

wrzesień, proszę Państwa. I dopiero teraz, biorąc pod uwagę to, że następuje ta cała zmiana, tu na 

wniosek oczywiście i oczywiście komisja to przyjęła, Stąd, proszę Państwa, dopiero mogę przegłosować 
projekt uchwały, nie szybciej. I teraz dopiero poddaję pod głosowanie projekt po prostu uchwały w 

sprawie planów pracy Stałych Komisji Rady Powiatu jarocińskiego na rok 2025 z uwzględnieniem tych 

zmian w Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. Proszę o uruchomienie głosowania w systemie esesja. 



 

Dziękuję bardzo. 18 głosów za. Projekt uchwały przez Wysoką Radę z tymi zmianami w Komisji 

Zdrowia i Spraw Społecznych przez Wysoką Radę został przyjęty. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie planów 

pracy stałych Komisji Rady Powiatu Jarocińskiego na 2025 rok. 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (18) Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak BRAK 

GŁOSU (1) Maciej Zegar 

 

Ad. pkt. 20.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie planu pracy Rady Powiatu Jarocińskiego na 2025 rok. Proszę państwa, każda komisja się 
zapoznała i zaopiniowała pozytywnie, uwzględniając te zmiany, które wprowadziliśmy przed chwilą po 

prostu jako poprawkę do Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych. I teraz dopiero będzie to całościowy 

plan jeśli chodzi o plany pracy Rady Powiatu Jarocińskiego. Czy są jeszcze jakieś uwagi? Proszę bardzo. 

Bo my nie mamy tekstu jednolitego do głosowania. I w tamtym głosowaniu tego nie było i tutaj też tego 

nie ma. Nie ma tekstu jednolitego, jest tekst ten poprzedni. Projekt uchwały jest dołączony ten, który 

został dostarczony radnym w zawiadomieniach o zwołaniu sesji. I teraz informuję o tych zmianach, które 

zostały naniesione przez Komisję Zdrowia. I będą one w tym podjętym, będą one uwzględnione, bo ja 

nie mogłam zmienić to, co było załączone. o to, żeby to wybrzmiało, że na styczeń będzie przeniesiona 

dyskusja. Tak, tak, proszę państwa, przed chwilą w poprzednim punkcie głosowaliśmy tę zmianę, jeśli 
chodzi o Komisję Zdrowia i Spraw Społecznych, odnośnie stycznia i miesiąca września. Styczeń dotyczy 

szpitala, miesiąc wrzesień dotyczy domu dziecka w Górze, proszę państwa. I dopiero w tym momencie 

trudno by było zmienić to, ale w załączniku, który państwo dostaną już bezpośrednio, czy w formie 

elektronicznej, czy państwo będą chcieli mieć wydrukowane to oczywiście, to te zmiany będą 
wprowadzone. I teraz poddaję pod głosowanie już cały projekt uchwały w sprawie planu pracy Rady 

Powiatu Jarocińskiego na rok 25 z uwzględnieniem tychże zmian. Proszę o przegłosowanie projektu 

uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie planu 

pracy Rady Powiatu Jarocińskiego na 2025 rok. 

Wyniki głosowania ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (17)Tomasz Bandyk, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman Dworzyński, 

Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław Łukasiewicz, Artur 

Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - Kaźmierczak, Elżbieta 

Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak  BRAK GŁOSU (2)Marta Bierła, 

Maciej Zegar 

 

Ad. pkt. 21.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Jarocińskiego na 2025 rok. Rozumiem, że 



 

tu w tym zakresie nie ma żadnych uwag, komisja nie wnosi żadnych uwag i taki plan pracy, plan kontroli 

komisji rewizyjnej który przez komisję został zaakceptowany, proszę państwa, i w takim razie proszę o 

to, żeby Rada Powiatu Jarocińskiego przegłosowała projekt właśnie uchwały w tym zakresie. Proszę o 

uruchomienie systemu do głosowania, systemie esesja. 18 głosów za, proszę państwa. Bardzo dziękuję 
za przyjęcie projektu uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego w sprawie planu 

kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Jarocińskiego na 2025 rok. 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (18)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak BRAK 

GŁOSU (1) Maciej Zegar 

 

Ad. pkt. 22.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na 

lata 2024 – 2030 wraz z autopoprawkami. 

 

Radny K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Panie przewodniczący, Wysoka 

Rada, Komisja Budżetu na posiedzeniu w dniu wczorajszym pozytywnie zaopiniowała zmiany w 

wieloletniej prognozie wraz z autopoprawkami. Dziękuję.  
 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Proszę państwa, przechodzimy w takim razie 

do głosowania. Z tym, że proponowałbym najpierw przegłosować autopoprawki, a później WPF. Tak że 

w systemie esesja ja głosujemy najpierw autopoprawki Dziękuję bardzo. 18 głosów za. Wysoka Rada 

przyjęła autopoprawki.  

 

Głosowano w sprawie: autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2024 - 

2030. 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (18)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak BRAK 

GŁOSU (1) Maciej Zegar 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Poproszę jeszcze WPF, proszę państwa, o przegłosowanie w 

systemie esesja. Dziękuję bardzo. 18 głosów za. Wysoka Rada przyjęła projekt uchwały. 

 

 



 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie ustalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Jarocińskiego na lata 2024 - 

2030. 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (18)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak BRAK 

GŁOSU (1) Maciej Zegar 

 

Ad. pkt. 23.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego 

zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2024 r. wraz z 

autopoprawkami. Proszę państwa i proszę o opinię tu wszystkie komisje, bo wszystkie komisje w tym 

zakresie głosowały.  

 

Radny K. Matuszak, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju - Panie Przewodniczący, Wysoka 

Rada, Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawkami. Dziękuję.  
 

Radny A. Maciejowski, Przewodniczący Komisja Edukacji i Kultury - Panie Przewodniczący, 

Wysoka Rado, Komisja Edukacji i Kultury pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z 

autopoprawkami. Dziękuję.  
 

Radna M. Bierła Przewodniczący Komisji Zdrowia i Spraw Społecznych - Panie przewodniczący 

Wysoka Rado Komisja Zdrowia pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały wraz z autopoprawkami w 

zakresie działania komisji. Dziękuję.  
 

Radny T. Bandyk, Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska - Panie 

przewodniczący, Wysoka Rado, Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały. Dziękuję bardzo. 

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Proszę państwa, przechodzimy do 

głosowania. Głosujemy najpierw jako Rada autopoprawki. W takim razie proszę o uruchomienie, już 
mamy uruchomione. Osiemnaście głosów za. Także autopoprawki przez Wysoką Radę zostały przyjęte  

 

Głosowano w sprawie: Autopoprawki do projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2024 r. 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (18)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak BRAK 

GŁOSU (1) Maciej Zegar 

 



 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Głosujemy już po prostu sam budżet. I też głosujemy w 

systemie esesja. Dziękuję bardzo. Osiemnaście głosów za. Wysoka Rada przyjęła projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Powiatu Jarocińskiego zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Jarocińskiego na 2024 r. 

Wyniki głosowania ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 

0 

Wyniki imienne: ZA (18)Tomasz Bandyk, Marta Bierła, Mirosław Drzazga, Jacek Dutkiewicz, Roman 

Dworzyński, Sławomir Gruchała, Łukasz Guzek, Józef Hoffmann, Elżbieta Kostka, Jarosław 

Łukasiewicz, Artur Maciejowski, Stanisław Martuzalski, Karol Matuszak, Małgorzata Niestrawska - 

Kaźmierczak, Elżbieta Regulska, Mariusz Stolecki, Jan Szczerbań, Waldemar Wojtkowiak BRAK 

GŁOSU (1) Maciej Zegar 

 

Ad. pkt. 24.  

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny St. Martuzalski – Z uwagi na to, na co tutaj zwróciłem uwagę, odnośnie nieobecności nikogo 

ze szpitala, ja tutaj nie zabierałem głosu, ale wskazuję, że tam pracuje koło 400 osób, a nie było 

możliwości wydelegowania jakiejkolwiek osoby, żeby tutaj nam odpowiedziała na pytania, ale 

informacje dla państwa radnych, ja już o tym mówiłem na komisji rewizyjnej, informacja, pierwsza grupa 

pielęgniarek, w drugiej instancji jest wyrok na korzyść pielęgniarek. Informuję przede wszystkim 

dlatego, żebyśmy mieli świadomość, że przyjęliśmy dzisiaj budżet, a w tym budżecie trzeba będzie 

poszukać środków na pomoc do szpitala, bo przy tym, jak my tu nawet kupujemy sprzęt, znaczy 

kupujemy, finansujemy sprzęt, to również będzie na nas s padnie, odpowiedzialność, konieczność 
zrealizowania wyroku sądu, który jest efektem błędnej, złej polityki w zarządzaniu szpitala. Dziękuję.  
 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Wydaje mi się, że pochylimy się nad tym w 

styczniu, bo ja w tej chwili nie mam takiej wiedzy i myślę, że tutaj starosta, że nie ma wiedzy na dzień 
dzisiejszy, jeśli chodzi o wyrok sądu. Proszę.  
 

Radny St. Martuzalski –Jeżeli starosta jako i pan, jako przedstawiciele, ten organ właścicielski, 

reprezentujący właściciela nie macie takich podstawowych informacji, to ja przepraszam. Moje zdanie 

odrębne przy ocenie nadzoru właścicielskiego, jakby w tym momencie się jeszcze bardziej, państwo 

podaliście argument, że moja decyzja była słuszna.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Panie radny, sytuacja jest taka, że akurat i prezes szpitala jest 

chory, pan Budzyński jest chory i po prostu jeśli nie mamy takiej informacji z pierwszej ręki, no to 

trudno, żebyśmy w tej chwili po prostu jak gdyby obciążali czy zarząd, czy mnie jako przewodniczącego 

rady, że takiej informacji nie mam. Jeśli pan ma taką informację, to dziękujemy, że po prostu pan 

przekazuje. Oczywiście pochylimy się. nad tym, skąd pan taką informację ma, to ja tego nie wiem i 

dociekać nie będę. Proszę bardzo, pan Starosta.  

 

P. M. Stolecki, Starosta - Szanowni państwo, zawsze pojawiają się jakieś nieoficjalne informacje. Nie 

ukrywam, że do nas też docierają, ale czekamy, tak jak tutaj pan przewodniczący wspomniał, za 

powrotem pana prezesa i mam nadzieję, że jeżeli prezes taki oficjalny już tutaj wyrok ma, to nas o tym 



 

oficjalnie pismem poinformuje, pokaże, że wszystkie te spory tutaj są na niekorzyść szpitala i my zadamy 

pytanie, jaki ma na to rozwiązanie, ale to czekamy do powrotu pana prezesa.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Proszę państwa, ja myślę, że po prostu z jednej strony czekanie 

na pana prezesa, oczywiście szpitala, ale z drugiej strony, no chcielibyśmy się zapoznać z samym 

wyrokiem i uzasadnieniem do tego wyroku, bo ja po prostu nie będę, jak to się mówi w tym momencie, 

adwokatem kogokolwiek nawet. Proszę bardzo, pani Kaźmierczak.  

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - Ja mam pytanie, bo to mnie strasznie niepokoi. To znaczy, że 

jak pan prezes jest na L4, to kto zarządza szpitalem? No, przepraszam bardzo, ale no... Kto kupuje 

strzykawki, płaci za prąd i sprawdza, czy lekarze myją ręce przed operacją? No kto?  

 

P. M. Stolecki, Starosta - Znaczy pani radna, no ja myślę, że nawet jakby pan prezes nie był na 

zwolnieniu chorobowym, to na pewno by nie chodził, nie sprawdzał, czy pracownicy mają umyte ręce.  

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - Trochę bagatelizowałam z tym myciem rąk, ale jeśli nie mamy 

osoby zarządzającej i nie wiemy, kiedy ona wróci, do kiedy pan prezes ma L4? No ale pytanie, do kiedy 

pan prezes ma L4?  

 

P. M. Stolecki, Starosta - Jeżeli mi pani pozwoli dokończyć, to ja mam odpowiedź i w tej odpowiedzi 

zawieram tę informację do pani. Pan prezes, z tego co wiem, ma zwolnienie do 20-tego któregoś stycznia. 

I w momencie, kiedy pana prezesa nie ma w spółce, zarządza szpitalem dwóch prokurentów, jest to pani 

Księgowa i dyrektor medyczny. I to oni w cudzysłowiu sprawdzają, czy pracownicy mają umyte ręce. 

Dziękuję. Myślę, że w takim razie mogę udać się do szpitala i nie zaryzykuję żadnego zakażenia. 

Dziękuję bardzo.  

 

Radna M. Niestrawska – Kaźmierczak - Dzisiaj pan zaryzykuje, bo z osób zarządzających szpitalem 

nikogo nie ma. Nikt ich nie zastępuje, jak się dowiedzieliśmy.  

 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Ale podstawowe zasady są utrzymane, proszę państwa, w tym 

szpitalu, więc nie wierzę w to, żebym się po prostu miał czegokolwiek obawiać. 
 

Ad. pkt. 25.  

Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Ad. pkt. 26.  

Wolne głosy i wnioski. 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Proszę bardzo, pan Jacek Dutkiewicz  

 

Radny J. Dutkiewicz - ja bym chciał tutaj przedstawić taką bardzo ważną rzecz dla przedsiębiorców i 

dla samego Jarocina. W dniu 5 grudnia 2024 roku w Wielkopolskiej Izbie Rzemieślniczej w Poznaniu 

odbyła się gala najlepszy mistrz, najlepszy czeladnik wielkopolski za rok 2023. Była to wyjątkowa 

uroczystość celebrująca osiągnięcia najlepszych rzemieślników, liderów ukształcenia zawodowego, 

pracowników, pracodawców rzemiosła z terenu województwa wielkopolskiego. Uroczystość została 

objęta honorowym patronatem marszałka województwa wielkopolskiego, wielkopolskiego kuratora 

oświaty oraz Okręgowego Inspektora Pracy w Poznaniu. Organizatorem tego wyjątkowego wydarzenia 

jest Zarząd Województwa Wielkopolskiego, a współorganizatorami są Wielkopolska Izba Rzemieślnicza 



 

w Poznaniu, Izba Rzemieślnicza w Kaliszu, Centrum Wsparcia Rzemiosła, Kształcenia Dualnego i 

Zawodowego. Główną ideą konkursu to promocja szkolnictwa zawodowego, rzemiosła oraz docenienie 

najlepszych wielkopolskich rzemieślników. Podczas wydarzenia uhonorowano mistrzów, czeladników, 

którzy w roku poprzedzającym konkurs zdobyli kwalifikacje zawodowe potwierdzone egzaminem przed 

Izbą Rzemieślniczą. Do konkursu Wielkopolski mistrz zgłosił się 20 osób. Miło mi poinformować i 

zwycięzcą konkursu i tytułu Wielkopolski mistrz roku 2023 oraz nagrodę 8 tysięcy złotych zdobył 

Łukasz Gościniak, firma krawiecko-kaletnicza, założyciel firmy i marki odzieżowej Elevensto ry z 

Jarocina, mieszczący swój zakład przy ulicy Przemysłowej 10. Członek cechu rzemiosł różnych w 

Jarocinie, W roku 2018 pan Łukasz otworzył małą, lokalną firmę odzieżową Elevenst ory. Firma 

specjalizuje się w tworzeniu minimalistycznych i stylowych ubrań dla kobiet. Marka wyróżnia się 
prostym, ale eleganckim designem oraz dbałością o detale i wysokie jakości materiałów. Marka zdobyła 

popularność w Polsce. Pan Łukasz jest członkiem Cechu Rzemiosł Różnych w Jarocinie i postawił na 

szkolenie pracowników młodocianych reaktywując zawód krawiec w systemie dualnym szkoli pięciu 

uczniów, zatrudnia sześciu pracowników. Firma szybko zdobyła rozgłos, nawiązując współpracę z 

wieloma stylistami programów śniadaniowych, takich jak TVN i TVP oraz ubierając partnerów, między 

innymi Annę Wędzikowską, Sandrę Hajduk i Annę Kryńską. Pan Łukasz miał przyjemność ubierać 
również finalistów Misy Wielkopolskiej. Firma pana Łukasza udziela się również charytatywnie. W roku 

2024 żywo zaangażowana w Noc Zawodowców. Zaproszono do zwiedzania firmy uczniów klas 

siódmych i ósmych z powiatu jarocińskiego oraz przedstawiono od strony praktycznej zawód krawca. 

Firma nawiązała również współpracę z zagranicznymi kontrahentami, między innymi z Włoch i Turcji. 

Drugi, Wielkopolski Czeladnik 2023, Złożono 60 wniosków. Zwycięzcą jest Dawid Pietrzak z powiatu 

konińskiego. Nagroda 6 tysięcy złotych. Do tego konkursu Czeladnik z cechu Rzemiosł Różnych 

zgłoszonych zostało dwóch. Dwóch tych, którzy zdali najlepiej egzamin czeladniczy w roku 2023. Była 

to Nikola Kaczmarek, uczennica w zawodzie fryzjer, w szkole branżowej pierwszego stopnia w 

Jarocinie, zdobywając doświadczenie w zawodzie fryzjerskim, studia fryzur Alicji Raczkiewicz. 

Równocześnie od ponad 8 lat rozwija swoje umiejętności wokalne, odnoszą sukcesy w ogólnopolskich 

konkursach muzycznych oraz występują w zespole Top Models. Jej występy w programie Mam Talent 

był ważnym krokiem w karierze artystycznej. Drugim uczestnikiem konkursu był Bartłomiej Kaczmar, 

monter zabudowy robót wykończeniowych w budownictwie, absolwent szkoły branżowej pierwszego 

stopnia, kontynuuje naukę w szkole branżowej drugiego stopnia, laureat licznych konkursów. Otrzymał 

nagrodę z rąk starosty Jarocińskiego za wysokie wyniki w nauce. Wszechstronna ambicja, pasja do nauki 

oraz pracy czynią go osobą gotową na nowe wyzwania. Po ukończeniu szkoły planuje podjąć studia na 

kierunku budownictwa. To tak dla informacji radnych, że przedsiębiorcy Jarocina są też na rynku i w 

Wielkopolsce. 
 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady -  Dziękuję bardzo, to znaczy tam cieszę się z rozwoju lokalnych 

firm, ale przede wszystkim należy pogratulować naszym uczniom, bo to są uczniowie szkoły branżowej, 

proszę państwa, także... Ta poprzeczka rzeczywiście rośnie, także z jednej strony tutaj zasługi oczywiście 

dla państwa, przede wszystkim tutaj szefa Cechu naszego, ale przede wszystkim proszę państwa także 

dla naszych nauczycieli, którzy uczą w naszych szkołach zawodowych, branżowych właściwie, bo tak 

należy teraz określić pierwszego czy drugiego stopnia, także bardzo się cieszymy. Pan starosta chciałby 

zabrać głos.  

 

P. M. Stolecki, Starosta - A ja chciałem podziękować panu Jackowi właśnie za to, że też te osiągnięcia 

dostrzega i to też jest pana Jacka praca. Nas to bardzo cieszy, że nie tylko tutaj na tym naszym rynku 

lokalnym są dostrzegani, ale wykraczają tutaj poza ramy powiatu, czasami województwa. Także 

naprawdę bardzo dziękuję. Dziękuję bardzo. Czy ktoś z państwa jeszcze chciałby zabrać głos?  

 
 

 



 

Ad. pkt. 27. 

Komunikaty. 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady -  Proszę państwa, ja myślę, że tym komunikatem 

najważniejszym jest, proszę państwa, że zbliżają się święta Bożego Narodzenia. Wydaje mi się, że 

wszyscy czekamy za tymi świętami. No, pan Jasio kiwa głową, widocznie bardzo czeka. Proszę państwa, 

przede wszystkim życzę wszystkim zdrowych, wesołych świąt. przede wszystkim w gronie rodziny. 

Tych, których po prostu kochamy i tych, których nas kochają, proszę państwa. Ja sobie zdaję sprawę, że 

być może dla tych wszystkich kochanych już mamy prezenty wybrane, uszykowane, popakowane, 

pochowane, a jeśli nie, proszę państwa, to proponuję, żeby po prostu panie kupują nie mówiąc panią po 

prostu, co mają. Także jeszcze istnieje taka opcja. I proszę państwa, nowy rok. Przede wszystkim 

zdrowia, spokoju. pieniędzy, bo wszyscy oczywiście mówią, że pieniędzy, bo ceny lecą w górę, ale 

przede wszystkim ja uważam, że zdrowie jest nam najważniejsze, najbardziej potrzebne. Tego państwu 

serdecznie życzę i do spotkania w nowym roku, ale wszyscy tak, jak tu będziemy, w zdrowiu, proszę 
państwa. I myślę, że w szpitalu i prezes nam wyzdrowieje, i lekarz naczelny nam tutaj wyzdrowieje, 

także będziemy mogli po prostu trochę ich przydusić, ale to już tak żartobliwie. Dziękuję bardzo. Pan 

starosta.  

 

P. M. Stolecki, Starosta - Szanowni państwo, ja się przyłączam tutaj wspólnie z całym zarządem, z 

panem Janem, który jest obecny na sali i również pani Kasia, wicestarosta, kazała państwu złożyć 
życzenia. Niestety dzisiaj nie mogła być, bo jak państwo wiedzą, no właśnie to zdrowie, o którym tutaj 

pan przewodniczący mówił, że jest najważniejsze, no pani Kasia akurat jutro będzie miała zabieg w 

naszym szpitalu. Także trzymam kciuki, że wszystko pozytywnie. Myślę, że Marta będzie doglądać, 
będzie czuwać, żeby było wszystko okej. Także słuchajcie, przede wszystkim tego zdrowia, realizacji 

wyznaczonych celi I szanowni państwo, wszystkiego najlepszego w nowym roku, bo prawdopodobnie 

się tutaj już nie zobaczymy w tym roku. Bardzo państwu dziękuję. Jesteśmy tutaj nową radą. Myślę, że 

współpracuje się dobrze. No i chciałem też podziękować mieszkańcom, bo tak naprawdę dzięki 

mieszkańcom tutaj wszyscy zasiadamy na tej sali. Jeszcze mam tutaj podziękowanie. Szanowni Państwo, 

dziękuję. Zebraliśmy środki na dom dziecka w Górze. Jutro będziemy na Wigilii, także przekażemy 

prezenty, które zbieraliśmy m.in. od mieszkańców w tej naszej corocznej akcji. Z dyrektorem tutaj 

ustaliłem, że te pieniążki przekażemy w gotówce. Oni już sobie wybiorą, Wybiorą sobie jakiś dodatkowy 

wyjazd i część właśnie środków zabiorą z tej zbiórki. Także bardzo serdecznie dziękuję i chciałbym 

Państwa jeszcze chwilkę zatrzymać, żebyście zostali. Będzie tutaj skromny poczęstunek, żebyśmy mogli 

sobie chwilkę tutaj porozmawiać w takim trochę bardziej wigilijnym nastroju. Bardzo Państwu dziękuję.  
 

Ad. pkt. 28.  

Zakończenie obrad. 

P. M. Drzazga, Przewodniczący Rady - Dziękuję bardzo. Proszę państwa, w ten sposób przeszliśmy 

do punktu 28. Proszę państwa, zamykam obrady dziesiątej sesji siódmej kadencji.  
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